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Συνάδελφοι, Η ώρα της αλήθειας είναι ΤΩΡΑ!
Δημοσιεύθηκε από admin - 04/12/2010 22:51
_____________________________________

Διαβάστε τις δηλώσεις Λοβέρδου πριν από 10 μέρες και τι λέει το προσχέδιο Νόμου που
κατατέθηκε στη Βουλή. 

Στόχος τους είναι: 
• Η εξαθλίωση του Ελληνικού Φαρμακείου 
• Η εξαφάνιση των Συνεταιρισμών 
• Η υπαλληλοποίηση του επιστημονικού δυναμικού 
• Η υποταγή του κλάδου στους κερδοσκόπους 
• Η εδραίωση των συμφερόντων των πολυεθνικών 
• Η εξαφάνιση του Φαρμακείου της γειτονιάς  
• Η ίδρυση αλυσίδων με πολυεθνικά κεφάλαια 

Το μεγαλύτερο θύμα αυτής της εξέλιξης θα είναι ο ασθενής και ο ασφαλισμένος πολίτης. 
• Μαζί με τον πολίτη είμαστε σαν κλάδος στην ίδια πλευρά του ποταμού 
• Απέναντι είναι όσοι σχεδιάζουν τέτοιου είδους λύσεις και έχουν ονοματεπώνυμο 

Η ώρα της αλήθειας είναι ΤΩΡΑ! 
• Υπερασπιζόμαστε τον Κοινωνικό ρόλο του Φαρμακείου 
• Υπερασπιζόμαστε την Επιστημονική μας Αξιοπρέπεια 
• Υπερασπιζόμαστε το Συνεταιριστικό μας Κίνημα 
• Υπερασπιζόμαστε το Ποιοτικό Φάρμακο 

Στηρίζουμε τα Ασφαλιστικά Ταμεία 

Δεν εξαιρείται κανείς από την λαίλαπα αυτών των μέτρων και κανείς δεν πρέπει να λείψει από τις
κινητοποιήσεις του Κλάδου!
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Απ: Συνάδελφοι, Η ώρα της αλήθειας είναι ΤΩΡΑ!
Δημοσιεύθηκε από talos - 05/12/2010 19:39
_____________________________________

ΕΙΝΑΙ ΤΥΧΑΙΟ ΟΤΙ Η ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΤΩΝ ΜΕΤΡΩΝ ΕΓΙΝΕ ΜΕΤΑ ΤΟ ΠΕΡΑΣ ΤΩΝ ΕΚΛΟΓΩΝ ΣΤΟΥΣ 3
ΜΕΓΑΛΟΥΣ ΦΑΡΜΑΚΕΥΤΙΚΟΥΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥΣ? 
ΓΙΑ ΠΟΙΟ ΛΟΓΟ ΟΙ ΣΥΝΔΙΚΑΛΙΣΤΕΣ ΜΑΣ ΚΑΛΙΕΡΓΟΥΣΑΝ ΤΟΝ ΕΦΗΣΥΧΑΣΜΟ ΔΙΑΔΙΔΟΝΤΑΣ ΟΤΙ
ΠΈΦΤΟΥΜΕ ΣΤΑ ΜΑΛΑΚΑ? 
ΕΥΤΥΧΙΣΜΕΝΟΙ ΠΑΡΑΚΟΛΟΥΘΟΥΣΑΜΕ ΤΟΥΣ ΑΛΛΟΥΣ ΚΛΑΔΟΥΣ -ΕΣΤΩ ΣΠΑΣΜΩΔΙΚΑ- ΝΑ
ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΟΝΤΑΙ ΚΑΙ ΝΑ ΑΠΕΡΓΟΥΝ ΜΕ ΤΟΥΣ ΣΤΑΥΡΟΥΣ ΤΩΝ ΦΑΡΜΑΚΕΙΩΝ ΜΑΣ ΑΝΟΙΚΤΟΥΣ. 
ΑΚΟΥΓΟΝΤΑΣ ΣΗΜΕΡΑ ΤΟ ΠΡΩΙ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΜΑΛΛΟΝ ΤΑ ΜΕΤΡΑ ΑΥΤΑ ΕΙΝΑΙ ΜΟΝΟΝ Η ΑΡΧΗ
ΚΑΙ ΟΛΟΙ ΓΝΩΡΙΖΟΥΜΕ ΠΟΙΟΣ ΕΙΝΑΙ Ο ΤΕΛΙΚΟΣ ΣΤΟΧΟΣ. 
ΟΔΗΓΟΥΜΑΣΤΕ ΣΕ ΤΑΥΤΟΧΡΟΝΗ ΣΥΡΡΙΚΝΩΣΗ ΦΑΡΜΑΚΕΙΩΝ ΚΑΙ ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΜΩΝ ΓΙΑ ΝΑ
ΑΝΟΙΞΕΙ Ο ΔΡΟΜΟΣ ΣΤΙΣ ΕΠΟΜΕΝΕΣ ΚΙΝΗΣΕΙΣ. 
ΕΑΝ ΔΕΝ ΥΠΗΡΧΕ Ο Φ.Σ. ΚΙΛΚΙΣ ΝΑ ΝΑΣ ΕΝΗΜΕΡΩΣΕΙ ΘΑ ΜΕΝΑΜΕ ΣΤΟ ΣΚΟΤΑΔΙ ΓΙΑ ΟΛΟ ΤΟ
ΣΑΒΒΑΤΟΚΥΡΙΑΚΟ. 
ΦΤΑΝΕΙ ΠΟΙΑ ΜΕ ΤΝ ΥΨΗΛΟΥ ΕΠΙΠΕΔΟΥ ΔΙΠΛΩΜΑΤΙΑ 
Ο ΛΟΓΟΣ ΚΑΙ ΟΙ ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΝΑ ΔΟΘΟΥΝ ΣΤΙΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΕΙΣ ΤΩΝ Φ.Σ.
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Τι έλεγαν στη Βουλή για το rebate (25-11-10) video
Δημοσιεύθηκε από admin - 05/12/2010 19:46
_____________________________________

Ομιλία στη Βουλή του κ. Α. Λοβέρδου
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